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Överdäcka Torsviksdiket 
En del av entrén till Lidingö är idag föga inspirerande med betong och trafikled. 

Dessutom är Torsviks torg utsatt för stort buller från trafiken på vägen. Under 

decennier har därför en överdäckning av Torsviksdiket diskuterats för att minska 

bullret och öka trivseln i Torsviks torg.  

Centerpartiet vill överdäcka Torsviksdiket för att förbättra boendemiljön och öka 

småstadskänslan vid Torsviks torg med mer grönska och förbättrade spridningsvägar för 

naturen. Några bostäder borde även kunna möjliggöras vid sidan av överdäckningen. Även 

flera av majoritetens partier har förespråkat en överdäckning och i majoritetsprogrammet står 

att en förstudie ska göras för en överdäckning under mandatperioden.  

Hittills har ingen sådan förstudie presenterats eller beslutats.  

Under senare tid har även Lidingö Näringsliv lyft möjligheter att måla betongväggarna vid 

entrén för att skapa en mer inspirerande miljö. Ett överdäckat Torsviksdike skulle även kunna 

vara en del i att nå målen om 15-min-staden, med attraktiv miljö för handel och ett grönt 

handelsstråk mellan Torsvik och Lidingö Centrum som stärker det lokala näringslivet. 

Utifrån ovanstående vill jag därför fråga kommunstyrelsens ordförande Daniel Källenfors 

(M): 

- Vill majoriteten överdäcka Torsviksdiket och vilken är i så fall planen för hur det ska 

gå till? 

- Finns det kostnadsberäkningar för vilken investering som skulle krävas för en 

överdäckning mellan de nuvarande broarna över diket? 

- Har staden dialog med Trafikverket som ansvarar för Lidingöbron och Södra 

Kungsvägen fram till Lejonvägen om överdäckning eller målning i enlighet med 

Lidingö Näringslivs förslag? 

- Vilka alternativa bullerdämpande åtgärder planeras om överdäckningen ligger långt i 

framtiden? 

  

Patrik Buddgård (C)  


